

## **Authentication Certificate of Environmental Management System**

Registration No.19923E00389R0M

This is to certify that

## Beijing Holtop Air Conditioning Co., Ltd.

Unified Social Credit Code: 91110229055636778W

Registered/Office/Production Address: Building 1-7, Yard 5, Guanggu Seventh Street, Kangzhuang Town, Yanqing District, Beijing (Yanqing Garden, Zhongguancun)

Is in conformity with:

## GB/T 24001-2016/ISO 14001:2015

### The certificate is valid for the following scope:

Environmental management activities involved in the design and production for heat and energy recovery ventilator, modular air handling unit, air to air heat exchanger, fresh air filtration system (including filtration humidifier), direct expansion (DX) air-conditioning unit

This certificate should be used effectively with the legal requirements of the administrative license, qualification license, compulsory certification, which the certification scope involved. In the case that the organization regularly receives surveillance assessments, the certificate shall be valid when used together with the Quick Response Code.

Date of Issue: 2023-05-06 Date of Expiry: 2026-05-05

Date of Initial Certification: 2023-05-06

General Manager





China Standard Huaxin (Beijing)

MANAGEMENT SYSTEM Certification Center Co., Ltd.



Address of Certification Authority: 5 Floor, YuQuan Building, No.3 Shijingshan Road, Shijingshan District, Beijing Tel: 010-88255986 P.C.: 100049 Note: The detailed information is available on the Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China offical website www.cnca.gov.cn) the authority's website(www.cshcc.cn) and the Quick Response Code on the left.



# **Authentication Certificate of Quality Management System**

Registration No.19923Q00646R0M

This is to certify that

## Beijing Holtop Air Conditioning Co., Ltd.

Unified Social Credit Code: 91110229055636778W

Registered/Office/Production Address: Building 1-7, Yard 5, Guanggu Seventh Street, Kangzhuang Town, Yanqing District, Beijing (Yanqing Garden, Zhongguancun)

Is in conformity with:

## GB/T 19001-2016/ISO 9001:2015

### The certificate is valid for the following scope:

Design and production for heat and energy recovery ventilator, modular air handling unit, air to air heat exchanger, fresh air filtration system (including filtration humidifier), direct expansion (DX) air-conditioning unit

This certificate should be used effectively with the legal requirements of the administrative license, qualification license, compulsory certification, which the certification scope involved. In the case that the organization regularly receives surveillance assessments, the certificate shall be valid when used together with the Quick Response Code.

Date of Issue: 2023-05-06 Date of Expiry: 2026-05-05

Date of Initial Certification: 2023-05-06

General Manager







China Standard Huaxin (Beijing)

MANAGEMENT SYSTEM Certification Center Co., Ltd.



Address of Certification Authority: 5 Floor, YuQuan Building, No.3 Shijingshan Road, Shijingshan District, Beijing Tel: 010-88255986 P.C.: 100049 Note: The detailed information is available on the Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China offical website ww.cnca.gov.cn) the authority's website(www.cshcc.cn) and the Quick Response Code on the left.



## **Authentication Certificate of Occupational Health and Safety Management System**

Registration No. 19923S00373R0M

This is to certify that

## Beijing Holtop Air Conditioning Co., Ltd.

Unified Social Credit Code: 91110229055636778W

Registered/Office/Production Address: Building 1-7, Yard 5, Guanggu Seventh Street, Kangzhuang Town, Yanqing District, Beijing (Yanqing Garden, Zhongguancun)

Is in conformity with:

### GB/T 45001-2020/ISO 45001:2018

#### The certificate is valid for the following scope:

Occupational health and safety management activities involved in the design and production for heat and energy recovery ventilator, modular air handling unit, air to air heat exchanger, fresh air filtration system (including filtration humidifier), direct expansion (DX) air-conditioning unit

This certificate should be used effectively with the legal requirements of the administrative license, qualification license, compulsory certification, which the certification scope involved. In the case that the organization regularly receives surveillance assessments, the certificate shall be valid when used together with the Quick Response Code.

Date of Issue: 2023-05-06 Date of Expiry: 2026-05-05

Date of Initial Certification: 2023-05-06

General Manager





China Standard Huaxin (Beijing)

MANAGEMENT SYSTEM Certification Center Cd., Ltd.



Address of Certification Authority: 5 Floor, YuQuan Building, No.3 Shijingshan Road, Shijingshan District, Beijing Tel: 010-88255986 P.C.: 100049 Note: The detailed information is available on the Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China offical website w.cnca.gov.cn) the authority's website(www.cshcc.cn) and the Quick Response Code on the left.



# 环境管理体系认证证书

证书编号: 19923E00389R0M

兹证明

## 北京环都拓普空调有限公司

统一社会信用代码: 91110229055636778W 注册/办公/生产地址: 北京市延庆区康庄镇光谷七街 5 号院 1-7 幢(中关村延庆园)

### 环境管理体系符合标准:

GB/T 24001-2016/ISO 14001:2015

通过认证的范围:

新风换气机、组合式空调机组(不自带冷热源)、空气 热回收装置、新风净化机(含净化除湿机)、直膨式 空气调节机组的设计和生产所涉及的环境管理活动

认证范围涉及法律法规要求的行政许可、资质许可、强制性认证的,证书与资质共同使用有效。 在正常接受年度审核的情况下,与证书下方二维码一并使用有效。

发证日期: 2023-05-06

有效期至: 2026-05-05 初次发证: 2023-05-06 签发: 24 15 34





中国认可 国际互认 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C182-M





中心地址:北京市石景山区石景山路3号玉泉大厦5层 中心电话: 010-88255986 中心邮编: 100049注:证书详细信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)

及本机构网站(www.cshcc.cn)或扫描左侧二维码查询



# 质量管理体系认证证书

证书编号: 19923Q00646R0M

兹证明

## 北京环都拓普空调有限公司

统一社会信用代码: 91110229055636778W 注册/办公/生产地址: 北京市延庆区康庄镇光谷七街 5 号院 1-7 幢(中关村延庆园)

### 质量管理体系符合标准:

GB/T 19001-2016/ISO 9001:2015

### 通过认证的范围:

新风换气机、组合式空调机组 (不自带冷热源)、空气热回收装置、 新风净化机 (含净化除湿机)、直膨式空气调节机组的设计和生产

认证范围涉及法律法规要求的行政许可、资质许可、强制性认证的,证书与资质共同使用有效。 在正常接受年度审核的情况下,与证书下方二维码一并使用有效。

发证日期: 2023-05-06

有效期至: 2026-05-05

初次发证: 2023-05-06

签发: 24 13 34





中国认可 国际互认 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C182-M





中心地址:北京市石景山区石景山路3号玉泉大厦5层 中心电话: 010-88255986 中心邮编: 100049注:证书详细信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)

及本机构网站(www.cshcc.cn)或扫描左侧二维码查询



# 职业健康安全管理体系认证证书

证书编号: 19923S00373R0M

兹证明

## 北京环都拓普空调有限公司

统一社会信用代码: 91110229055636778W 注册/办公/生产地址: 北京市延庆区康庄镇光谷七街 5 号院 1-7 幢(中关村延庆园)

## 职业健康安全管理体系符合标准: GB/T 45001-2020/ISO 45001:2018

通过认证的范围:

新风换气机、组合式空调机组(不自带冷热源)、空气热回收装置、新风净化机(含净化除湿机)、直膨式空气调节机组的设计和生产所涉及的职业健康安全管理活动。

认证范围涉及法律法规要求的行政许可、资质许可、强制性认证的,证书与资质共同使用有效。 在正常接受年度审核的情况下,与证书下方二维码一并使用有效。

> 发证日期: 2023-05-06 有效期至: 2026-05-05

初次发证: 2023-05-06

签发: 24 13 34





中国认可 国际互认 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C182-M





中心地址:北京市石景山区石景山路3号玉泉大厦5层 中心电话: 010-88255986 中心邮编: 100049注:证书详细信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)

及本机构网站(www.cshcc.cn)或扫描左侧二维码查询